
 

  

 

 



 

 
Minyó de muntanya, 1958 



 

Com era la Facultat de Medicina que vas conèixer? 

Quina valoració fas avui de la manera d’ensenyar en el 

teu temps d’estudiant? 



 

Eres un estudiant que participava en la vida de l’hospital 

o et limitaves a anar a classe? 



 

 

Tenies companys interessants? 

Per què vas escollir l’hepatologia com especialitat? 



 

Et va ser difícil trobar feina? 



 

Vas marxar a fora d’Espanya a fer alguns estudis? Quan 

i on? Quin profit en vas treure? 

Què o qui va influir més en la teva orientació 

professional? 



 

Quines limitacions veus ara en la formació que vas 

rebre, quan eres jove per aconseguir ser un bon 

professional? 

Volies ser un professional liberal o t’agradava més fer 

de metge del sistema sanitari públic? 

Tornaries a fer el que vas fer, si comencis ara? 

Et sembla que els metges tenen menys prestigi 

actualment? Si ho creus a què penses que es deu? 



 

Has tingut oportunitat de fer recerca? De quin tipus? 

 ha estat el metge que has admirat més, i que has 

pres com exemple? 



 

Quina reforma sanitària et faria més feliç? 

Algun cop t’has penedit d’haver decidit ser metge? I de 

no haver marxat a exercir fora? 

Has tingut alguna activitat gremial o política en paral·lel 

a fer de metge? Explica’ns com ha sigut.  



 

T’ha preocupat el risc de cometre errors fent de metge? 

Feies alguna cosa per reduir el risc? 

Com veus el paper del metge en la societat actual? Ha 

perdut prestigi? Té menys influència? Si la teva 

resposta és afirmativa, explica per què? 



 

Creus que els metges som un col·lectiu uniforme? La 

classe mèdica? O som un grup heterogeni amb 

interessos diferents? 

Tens alguna recomanació o algun consell als metges i 

metgesses joves que llegeixin aquesta entrevista? 


